
 

 

 

Ingekomen Griffie 20 februari 2025 

2025-V0008 

Schriftelijke Vragen op grond van artikel 3:35 Reglement van Orde raad Zutphen 2024 

Betreft: Ondersteuning voor Scouting Karel Doorman Zutphen bij financiële en bouwkundige problemen. 

 

Geacht college, 

Recent heeft Scouting Karel Doorman Zutphen een dringende oproep gedaan vanwege ernstige financiële en bouwkundige 

problemen. Door een verdrievoudiging van de verzekeringspremie en het wegvallen van huurinkomsten verkeert de 

vereniging in zwaar weer.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Financiële ondersteuning en subsidies 

A. Is de gemeente op de hoogte van de huidige financiële situatie van Scouting Karel Doorman Zutphen? 

B. Welke mogelijkheden ziet het college om de vereniging te ondersteunen bij het vinden en aanvragen van subsidies of 

andere financiële middelen voor de noodzakelijke renovaties? 

2. Hulp bij netwerkvorming en expertise 

A. Kan de gemeente faciliteren in het leggen van contacten met relevante partijen of experts die ervaring hebben met het 

aanvragen van subsidies en het opzetten van financieringsstrategieën? 

B. Zijn er gemeentelijke ondersteuningsprogramma’s of adviseurs beschikbaar die de vereniging kunnen begeleiden bij het 

indienen van succesvolle subsidieaanvragen? 

3. Goedkeuring en ondersteuning van renovatieplannen 

A. In hoeverre is de gemeente bereid om de renovatieplannen van de vereniging te ondersteunen en waar mogelijk te 

versnellen? 



 

 

B. Zijn er specifieke voorwaarden of procedures waaraan de vereniging moet voldoen om in aanmerking te komen voor 

gemeentelijke steun of goedkeuring? 

4. Bekendheid van Mede in Zutphen bij lokale organisaties 

A. In hoeverre is de gemeente op de hoogte van de bekendheid van het platform ‘Mede in Zutphen’ bij lokale verenigingen en 

maatschappelijke organisaties? 

B. Op welke manier stimuleert de gemeente dat organisaties zoals Scouting Karel Doorman Zutphen gebruikmaken van dit 

platform om ondersteuning en financiering te vinden? 

C. Zijn er plannen om ‘Mede in Zutphen’ breder onder de aandacht te brengen als instrument voor lokale organisaties die 

kampen met financiële en infrastructurele uitdagingen? 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Tamim Mehdi (PvdA) 


